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PROTOKOLL från styrelsemöte i Kålle Bouleförening 2022-10-12 
 
Närvarande: Christer Halling, vice ordförande 

Agneta Ohlsson, sekr.  
Mona Persson, kassör 

  Marie Svanhög, ledamot  
  
Plats:  Klubbstugan i Torrekulla 
 
 
 
1. Mötet öppnas 

Vice ordförande Christer Halling hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

 
2. Godkännande av dagordningen 
 Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
3. Genomgång och godkännande av föregående styrelseprotokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 14 september godkändes. 
  

4. Kassörens rapport 
Ekonomin är fortsatt god. Något bankkort kopplat till vårt konto i Handelsbanken 
har ännu inte kommit trots att Mona påmint. 
 

5. Medlems- och licensavgifter 2023  
Agneta skickar ut påminnelse via mejl någon vecka innan den 31 oktober, som är 
det datum då dessa avgifter ska vara betalda. 
 

6. Övningsskoj – ordningsregler m.m. 
Övningsskojet den 5 oktober blev något rörigt, då en del inte passade tiden och 
trodde att det bara var att hoppa in i övningen.  

Följande gäller i fortsättningen: 
När övningsskojet har börjat kan man, om man kommer senare, inte delta. 
Agneta gör lagindelningen. Vi kastar alltså inte ut om lag. Vi fortsätter med 
uppmuntringspriser. 

Nästa övningsskoj blir skytteträning. 
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7. Halloweentävling 27 oktober 

Som vanligt extra många priser (årets glögg, öl, presentkort, choklad m.m.) och 
godispåsar.  Vi bjuder på Halloweentårta. Agneta fixar priser och godispåsar. 
Marie ordnar med tårta, tallrikar, skedar m.m.  
Agneta skriver i inbjudan att vi bjuder på tårta. 

 
8. Inbjudan GBBF medlemsträff lördagen den 12 november 

Vi har fått inbjudan till ovannämnds medlemsträff. Ingen från KÅL kommer att 
närvara, då det inte är mycket på dagordningen som är av intresse för oss. Med 
inbjudan bifogades förslag till nya tävlingsbestämmelser för DM samt lista över 
datum för DM-tävlingarna och seriespelet 2023. Man saknar f.n. arrangörer till 
dessa tävlingar.  
Agneta kommer att mejla GBBF att vi inte kommer att närvara, men att vi tycker 
att förslaget till nya tävlingsbestämmelser för DM är OK. Hon kommer även att 
meddela att vi har invändningar mot att DM mixed trippel öppen, V55 och V65 
föreslås spelas inomhus i början på februari och Lag-DM i början på december. 
Vi anser att DM-tävlingarna bör spelas utomhus med undantag för Lag-DM. 
KÅL är intresserade att arrangera DM mixed trippel öppen/V55, om tävlingen 
flyttas till annat datum utomhus. Vi tycker inte att början på december är ett bra 
datum för Lag-DM. Det bör i stället spelas i början på februari. 
 

9. Hemsidan 
Agneta skapar vår nya hemsida i Wix, som är välrenommerat och erbjuder 
många möjligheter.  Kostnaden ligger på ca 200 kr/månad. Ingen uppstarts-
kostnad.  
 

10. Medlemssituationen 
Fyra medlemmar har meddelat, att de av olika skäl vill göra uppehåll nästa år. Vi 
låter dem vara kvar på mejllistan tills vidare. Två nya medlemmar är på ingång.  

 
11. Höststädning 

Behövs inte. Vi väntar till våren. . 
 

12. Övriga frågor 
Marie meddelade, att en del medlemmar undrar om vi inte kan börja träningen på 
torsdagar redan kl. 17.00. Agneta kontaktar Ralf Johansson, LID och frågar om 
det är möjligt. 
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13. Nästa möte 
 Äger rum i klubbstugan i Torrekulla onsdagen den 30 november kl. 12.00. 
 
14. Mötet avslutas 
 Vice ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

 
Vid protokollet: 

 
Agneta Ohlsson  
Sekr. 


